



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ELECTRIC POWER Date: 30-05-2024 04:04:06 PM Subject: increase the authorized capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الكهرباء الاردنية التاريخ: 30-05-2024 04:04:06 PM الموضوع: زيادة رأس المال المصرح به</p>
<p>Dear Chairman of the Securities Commission Greetings We would like to inform you that the General Assembly of the company's shareholders had decided in its extraordinary meeting held on 4/25/2024 to approve raising the company's authorized capital to become (110) million dinars/share, provided that this increase is covered. Through retained earnings and voluntary reserve in the future in accordance with the Jordanian Companies Law No. 22 of 1997 and its amendments and in accordance with what is decided by the general assembly of the company's shareholders. His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply approved on 5/28/2024 to increase the company's authorized capital as shown above.</p>	<p>عطوفة رئيس هيئة الأوراق المالية المحترم تحية طيبة وبعد ، نرجو إعلام عطوفتكم بأن الهيئة العامة لمساهمي الشركة كانت قد قررت في إجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2024/4/25 الموافقة على رفع رأسمال الشركة المصرح به ليصبح (110) مليون دينار/سهم فقط مائة وعشرة ملايين دينار/سهم على أن تتم تغطية هذه الزيادة عن طريق الأرباح المدورة والاحتياطي الاختياري مستقبلا وفق أحكام قانون الشركات الأردني رقم 22 لسنة 1997 وتعديلاته ووفق ما تقررته الهيئة العامة لمساهمي الشركة، وقد وافق معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2024/5/28 على زيادة رأسمال الشركة المصرح به كما هو مبين أعلاه.</p>
<p>28-05-2024</p>	<p>28-05-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: طارق عبد القادر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: طارق عبد القادر</p>